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PROTOKOLL REGELKOMMITTÉN 01/2020 

Datum: 2020-01-15 

Plats: Telefonmöte 

 Närvarande: 
(* = beslutande) 

 

*
*
*

Jessica Rönnerhall, Ordf 
Roger Engström, ledamot 
Mikael Karlstedt 
Örjan Eriksson, kontaktperson FS 
 
 
 

 Frånvarande:  

 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Val av sekreterare 
§ 3 Välkomnande av ny Ledamot 
§ 4 Nästa Fysiska möte 
§ 5 Praktiska detaljer Dropbox, Office 365 
§ 6 Regler på gång 
§ 7 Uppdelning av sportgrenar 
$ 8 Budget 
$ 9 Övrigt 
$ 10 Mötets avslutande 
 
 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat. 

§ 2 Val av sekreterare 
Mötet valde Roger till sekreterare för mötet 

§ 3 Välkomnande av ny ledamot Mikael Karlstedt 
Mötet välkomnade som ny ledamot i regelkommittén och ser fram emot att få in Mikael 
som en resurs i arbetet.  
Roger drog en bakgrund till hur regelkommittén kom till 2015 och vad som gjorts hitintills. 
Mikael presenteras själv och sin bakgrund inom motorsporten och i synnerhet Racing som 
ledamot i utskottet. 

§ 4 Nästa fysiska möte 
Planerades till den Lördagen den 1 Feb KL 09:30, plats Jönköping, Växjö eller Ljungby. 
Roger kollar med lokal och återkommer till berörda. 

$ 5 Praktiska detaljer Dropbox, Office 365 till nästa möte 
Se till att alla har igång Office 365 och att One drive fungerar. 
Dropbox kommer att avslutas då vi idag använder Eva Nyman:sdropbox. 
Kontrollera möjligheten att använda Team Weiver i Office. 
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§ 6 Regler på gång 
Läget är under kontroll, de regler vi fått i dagsläget in är uppskickade för fastställande. 

§ 7 Uppdelning av sportgrenar inom gruppen 
Beslutades att vi tar uppdelningen av regler inom gruppen vid nästa fysiska möte. 

$ 8 Budget 
Regelkommitténs budget kom i retur från FS med sänkning om totalt med 35 000:- totalt. 
Överraskande stor sänkning utan kommunikation i förväg, vilket man kan ha synpunkter på. 
Regelkommittén justerade budgeten under mötet i stort sett med de önskemål som 
framlagts.  
Jessica skickar den budgeten till Mats på Ekonomi  
Samma sak har hänt i övriga kommittéer och utskott. 

$ 9 Övrigt 
Inga övriga frågor kom upp mötet 

$ 10 Möte avslutning 
Ordf tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Roger Engström, sekreterare Jessica Rönnerhall, ordf. 


